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     Incheiat astazi, 15 februarie  2024 ,la sediul Primariei comunei Pacureti , unde a avut loc sedinta 

ordinara a Consiliului Local, convocata prin Dispozitia nr.  35 /  09.02.2024 a primarului  comunei Pacureti , 

jud. Prahova  

    La sedinta participa primarul , viceprimarul  si secretarul general al comunei .  

   Secretarul general al comunei face apelul nominal, reesind faptul ca la sedinta participa un numar de 11 

consilieri  din totalul de 11,.De asemeni la sedinta participa d-na Banica si d-l.      Madalin.- cetateni ai 

comunei. 

   Preşedintele de şedinţa ,constată că sunt întrunite condiţiile legale pentru desfăşurarea şedinţei şi supune 

spre aprobare ordinea de zi propusă de executiv: 

- P.H.C.L -privind inventarierea in domeniul public al com.Pacureti ,jud. Prahova , a retelei de apa pe 

satul Matita com. Pacureti jud. Prahova 
       Domnul primar – propun  

Se supune la vot ordinea de zi  cu propunerea facuta de executiv. si se voteaza  astfel :  

      pentru- 11 ; contra -0; abtineri-0  

       1. Se trece la singurul punct de pe ordinea de zi  -, P.H.C.L -privind inventarierea in domeniul public al 

com.Pacureti ,jud. Prahova , a retelei de apa pe satul Matita com. Pacureti jud. Prahova proiect initiat de 
primarul comunei .    

 Doamna consilier Iordache – comisia de specialitate nr. 1 , din cadrul consiliului local , a dat aviz favorabil 

proiectului de hotarare in forma  propusa de executiv. 

 Doamnul consilier Oprescu - comisia de specialitate nr. 2 , din cadrul consiliului local , a dat aviz favorabil 

proiectului de hotarare, in forma  propusa de executiv. 

 Domnul consilier Neagu Ionut Ciprian - comisia de specialitate nr. 3 , din cadrul consiliului local , a dat aviz 

favorabil proiectului de hotarare , in forma  propusa de executiv. 
       Domnul primar – da citire referatului de aprobare a respectivului proiect.Este urgent sa inventariem in 
domeniul public instalatia pe Matita care este gata , sa o putem preda la Hidro Prahova – sa faca oamenii 
contract pentru furnizarea apei potabile .Stiti ca Matita a fost legata de Soimari si apa vine de la baraj de la 
Maneciu .presedintele de sedinta – discutiui 
       Domnul consilier Corduna – este facuta receptia , cine a facut o ?A fost si reprezentantul lor?Sa nu 
comenteze ceva. 
       Domnul primar- da este facuta de o comisie din primarie .De la ei au fost vreo patru persoane . 
       Presedintele de sedinta – dam cuvanbtul d-lui. Secretar . 
       Secretarul comunei – va dau citire art.289 din codul administrativ – (se citeste art.289 in integralitatea lui) 
– consider ca aceasta hotarare nu este de atestare a domeniului public in intregime sa parcurgem procedura 
prevazuta de art.289 si tinand cont de urgenta acestei probleme privind alimentarea cu apa potabila a cetatenilor 
comunei  si de asemeni considerand ca legea se interpreteaza in sprijinul cetateanului , nu in defavoarea sa , o 
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sa semnez de legalitate aceasta hotarare . Daca cei de la contencios  de la aInstitutia Prefectului ,vor interpreta 
altfel prevederile legale in ceea ce priveste aceasta situatie , s ar putea sa ne intoarca hotararea spre 
reconsiderare .Sper sa nu se intample asa ceva , altfel hotararea ar trebui revocata . Sper sa nu se intample asa 
ceva . 
     Presedinte de sedinta -daca  nu mai  sunt discutii -supun la vot proiectul  in forma propusa de executiv ;  Se 

voteaza  , dupa  cum urmeaza :  pentru- 11; contra - 0 ; abtineri -0  

Hotararea nr. 12  a fost adoptata 

2. Presedintele de sedinta – dam cuvantul domnilor din comuna . 

        Doamna Banica – Domnilor  d-voastra. toti sunteti consilieri ? Eu nu va cunosc. Domnule primar cand 

rezolvati problema pe Matita cu cainii vagabonti , e plin satul de caini .Eu am sunat la adapost la Bucov si mi a 

zis ca primaria nu are contract cu ei . Problema cu gazele cand se rezolva , noi suntem la intrare in Matita si parca 

n am fi cetateni ai acestei comune. Dea asemeni dispensar cand va fi in Matita ? Am aflat ca se fac analize gratis 

, de ce nu s a pus la avizierul primariei sa afle toata lumea? De ce nu este o farmacie in satul Matita ? De ce nu 

este pus anuntul de sedinta la magazinele din satul Matita , ca nu toata lumea are internet ?Sunt gunoaie peste tot 

, de ce nu se face nimic , de ce nu patruleaza politia locala prin sat, de ce nu puneti camere de luat vederi ?De 

cand sunteti primar , pana acum ce ati facut ?Sunt o gramada de probleme , acum 10 ani cand am venit aici , erau 

aceleasi probleme . 

    Domnul primar – avem proiecte depuse pentru gaze. In legatura cu medicul de familie , nu au vrut sa vina 

nimeni . De In Pacureti a fost farmacie si au plecat , oamenii nu cumparau de la ei , cu toate ca aveau preturi mai 

mici ca Ploiesti .Politia locala nu are program de noapte . 

  Secretaru comunei- domnule presedinte va rog sa atrageti atentia sa se vorbeasca pe rand , nu unul peste altul , 

altfel nu pot consemna tot ce se discuta  in procesul verbal. 

   Domnul consilier Oprescu- doamna  noi suntem consilier fiecare pe satul lui , pe Matita este d-l Stanescu , noi 

venim in fata consiliului cu problemele care ni se aduc la cunostinta de cetateni .Fiecare pe satul pe care este   

ales.Aveti dreptate in legatura cu gunoaiele ca si aici in Pacureti e la fel . 

  Domnul primar- de ce nu le zici la prietenii tai domnule consilier , sa nu mai arunce gunoiul la sonda ? 

  Domnul consilier Oprescu – lasa ca si d-voastra . ati aruncat , cu camionul . 

  Domnul consilier Corduna – va dau eu o explicatie   , Matita a fost folosita doar la vot , in rest nu a interesat pe 

nimeni. 

  Domnul consilier Stanescu- eu sunt consilier pe Matita , o sa va dau nr. meu de telefon sa mi comunicati 

problemele  
Domna presedinte de sedinta – daca nu mai  sunt incrieri , declar sedinta inchisa . 
   Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal  in 2 exemplare original. 

 
                  PACURETI    15.02.2024 
                           PRESEDINTE DE SEDINTA 

                               CONSILIER  LOCAL 

              .D-l.Gheorghe OPRESCU   

 
Contrasemnează: 

SECRETARUL  GENERAL AL  COMUNEI  

 PACURETI  

 Jr. Iordan BALALIA  

 


